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PROTOKÓŁ Nr 9/2022 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej  

Rady Miejskiej w Opocznie 

w dniu 18 sierpnia 2022r. 

 

Ad. pkt. 1. 

Otwarcie posiedzenia. 

 

Tomasz Kopera - Przewodniczący Komisji - otworzył zdalne posiedzenie Komisji i 

powitał wszystkich obecnych. 

Lista obecności radnych znajduje się w teczce z protokołami z posiedzeń komisji. 

Przewodniczący komisji poinformował, że Komisje Rady Miejskiej w Opocznie 

są transmitowane na żywo w Internecie. Transmisja obrad odbywa się za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Przewodniczący poinformował, iż w związku z wprowadzonym stanem 

zagrożenia epidemiologicznego, obrady komisji prowadzone są zdalne z 

wykorzystaniem narzędzi informatycznych.  

Przewodniczący sprawdził, czy wszyscy radni widzą i słyszą obrady. Następnie 

odczytał listę obecności, a radni potwierdzali swoją obecność. 

Przewodniczący komisji stwierdził, że obrady są prawomocne.  

 

Ad. pkt. 2. 

Przedłożenie porządku posiedzenia.  

 

Przewodniczący zapytał, czy ktoś z Radnych wnosi o zmianę porządku posiedzenia 

/załącznik nr 1 do protokołu/. Brak zgłoszeń.  

 

Porządek posiedzenia:  

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedłożenie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołów z miesiąca maja, czerwca i lipca br.   

4. Kontrola działań gminy w zakresie tworzenia dogodnych warunków  

dla przedsiębiorców.  

5. Zapytania i wolne wnioski. 

6. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Komisja przyjęła porządek posiedzenia, bez zmian.  

Ad. pkt. 3. 

Przyjęcie protokołów z miesiąca maja, czerwca i lipca br.   

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że protokoły Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Opocznie Nr 5/2022 z dnia 23 maja 2022r., Nr 6/2022 z dnia 6 czerwca 

2022r., Nr 7/2022 z dnia 7 czerwca 2022r. i Nr 8/2022 z dnia 12 lipca 2022r. były 
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wyłożone do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w terminie wymaganym Statutem Gminy 

jak również zostały zamieszczone w informatorze programu e - sesja. 

 

Przewodniczący zapytał, kto z Radnych wnosi uwagi do protokołu z 23 maja 2022r. 

 Wobec braku uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół w wersji 

przedłożonej z 23 maja 2022r. 

 Komisja głosami: za – 5, przeciw - 0, wstrz. - 0 przyjęła protokół  z posiedzenia 

Nr 5/2022  z dnia 23 maja 2022r. 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie protokoły w wersji 

przedłożonej z 6 i 7 czerwca 2022r. 

 Komisja głosami: za – 6, przeciw - 0, wstrz. - 0 przyjęła protokoły  z posiedzenia 

Nr 6/2022  i Nr 7/2022 z dni 6 i 7 czerwca 2022r. 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół w wersji 

przedłożonej z 12 lipca 2022r. 

 Komisja głosami: za – 6, przeciw - 0, wstrz. - 0 przyjęła protokół  z posiedzenia 

Nr 8/2022  z dnia 12 lipca 2022r. 

 

Ad. pkt. 4. 

Kontrola działań gminy w zakresie tworzenia dogodnych warunków  

dla przedsiębiorców.  

Informacja z Wydz. Promocji i Kultury stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

Informacja z Zespołu do spraw Rozwoju Społeczno-Gospodarczego stanowi załącznik 

nr 3 do protokołu.  

Informacja z Wydz. Rozwoju Miasta stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

Tomasz Łuczkowski – Zastępca Burmistrza Opoczna – nawiązał do informacji pisemnej 

przygotowanej przez Wydział Promocji i Kultury dotyczącej Festiwalu Płytki 

Ceramicznej. Jest to ogromne wydarzenie promocyjne organizowane przez Gminę 

Opoczno we współpracy z zakładami związanymi z branżą ceramiczno-budowlaną. 

Gościem specjalnym tegorocznej edycji Festiwalu będą potomkowie rodziny 

Dziewulskich. Zastępca Burmistrza podkreślił, że współpraca między Gminą Opoczno 

i przedsiębiorcami układa się coraz lepiej. Gmina stara się tworzyć dobry klimat do 

rozwoju przedsiębiorczości, wykorzystując i promując dziedzictwo ceramiczne.  

Następnie Zastępca Burmistrza nawiązał do informacji przygotowanej przez Zespół do 

spraw Rozwoju Społeczno-Gospodarczego, powołany do kreowania polityki 

rozwojowej Gminy Opoczno w obszarze rozwoju gospodarczego. Trwają prace nad 

powołaniem Społecznej Rady Biznesu przy Burmistrzu Opoczna, mającej na celu 

wspólne działanie na rzecz wielopłaszczyznowego rozwoju gospodarczego miasta, 

pomiędzy przedsiębiorcami, lokalnymi liderami, przedstawicielami świata nauki, 

ekspertami branżowymi, ludźmi sportu i kultury wraz z władzami miasta.  

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – podkreślił, jak ważnym elementem jest planowanie 

przestrzenne i nawiązał do informacji pisemnej przygotowanej przez Wydział Rozwoju 

Miasta. Wychodząc naprzeciw zapotrzebowaniu również przedsiębiorców na tereny 

przeznaczone pod budownictwo związane z działalnością gospodarczą i usługami 

Burmistrz zainicjował zmianę miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
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dla części obszaru miasta Opoczna położonego w rejonie ulic Partyzantów, 

Ceramicznej, Przemysłowej oraz przedłużenia ulicy Brzozowej. Ponadto na wniosek 

przedsiębiorcy Burmistrz sporządza miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego 

dla obszaru przy ulicy Piotrkowskiej w rejonie obwodnicy Opoczna, gdzie ma powstać 

centrum handlowe.  

Tomasz Kopera – Przewodniczący Komisji – zapytał, czy w związku z rozbiórką 

odlewni przy ulicy Biernackiego działalność odlewnicza będzie prowadzona w nowym 

zakładzie przy ul. Piotrkowskiej. Ponadto zapytał, czy prowadzone są dyskusje na temat 

drogi odchodzącej od ulicy Przemysłowej w stronę CMK tzw. drogi na Wymysłów. 

Tomasz Łuczkowski – Zastępca Burmistrza Opoczna – odpowiedział, że przedsiębiorca 

prowadzący odlewnię zadeklarował, że nie będzie kontynuował produkcji w miejscu 

rozbieranej odlewni w centrum miasta. Co do drogi na Wymysłów na ten moment nie 

ma zainteresowania, jeśli będzie taka potrzeba to będą rozmowy.   

Tomasz Kopera – Przewodniczący Komisji – zapytał o koncepcję utworzenia parku 

miejskiego w miejscu starej odlewni. Pyta, jaki jest stan prawny tego terenu.  

Tomasz Łuczkowski – Zastępca Burmistrza Opoczna – odpowiedział, że Gmina 

Opoczno czeka na decyzję Wojewody w sprawie komunalizacji terenu. 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – wyjaśnił, że zapisy studium zezwalają na 

utworzenie w tym rejonie zarówno parku miejskiego jak i centrum handlowego, 

zabraniają natomiast działalności uciążliwej dla mieszkańców.  

Tomasz Kopera – Przewodniczący Komisji – zapytał, czy po decyzji komunalizacyjnej 

Gmina będzie właścicielem terenu. 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – wyjaśnił, że Gmina złożyła wniosek  o 

komunalizację terenu, a właściciel odlewni złożył wniosek o zasiedzenie. Nie wiemy, 

jaka będzie ostateczna decyzja.  

Tomasz Kopera – Przewodniczący Komisji – zapytał, czy Dyrektor Wydz. Rozwoju 

Miasta chciałaby coś dodać.  

Justyna Małachowska – Dyrektor Wydz. Rozwoju Miasta – powiedziała, że Sekretarz 

udzielił szerokiej informacji.  

Tomasz Kopera – Przewodniczący Komisji – zapytał, czym zajmuje się nowo powołany 

Zespół do spraw Rozwoju Społeczno-Gospodarczego. 

Tomasz Łuczkowski – Zastępca Burmistrza Opoczna – odpowiedział, że to jest element 

Programu Rozwój Lokalny. Zostały utworzone 3 stanowiska, które są w pełni 

finansowane ze środków norweskich tj. stanowisko do kreowania polityki rozwojowej 

Gminy Opoczno w obszarze rozwoju gospodarczego, stanowisko do spraw konsultacji 

społecznych i stanowisko do spraw osób z niepełnosprawnościami.  

Marek Sijer – radny – wyjaśnił, że na wniosek Urzędu Miejskiego zlecony był projekt 

organizacji ruchu na drogę od ulicy Brzozowej w stronę małej obwodnicy. Projekt jest 

zatwierdzony i tam będzie droga z chodnikami.   

Tomasz Kopera – Przewodniczący Komisji – zapytał, kiedy szwajcarska firma KAWE 

rozpocznie budowę zakładu. 

Tomasz Łuczkowski – Zastępca Burmistrza Opoczna – odpowiedział, że 

najprawdopodobniej wiosną przyszłego roku.  

 

Komisja przyjęła do wiadomości informację. 

 

Ad. pkt. 4. 

Zapytania i wolne wnioski. 
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Tomasz Kopera – Przewodniczący Komisji: 

- poprosił, aby dokonać przeglądu oznakowania ulicznego na Osiedlu Ustronie w 

Opocznie i uzupełnić braki w tym zakresie; 

- zwrócił uwagę na niebezpieczne skrzyżowanie w Bukowcu Opoczyńskim i poddał pod 

rozwagę zastosowanie w tym miejscu w przyszłości skrzyżowania typu rondo; 

- zwrócił uwagę na  drogę powiatową z Sobawin w kierunku zakładu REMTRAK i 

zapytał, czy Urząd Miejski prowadzi rozmowy ze Starostwem Powiatowym w kwestii 

współfinansowania tego zadania.  
 

W dalszej dyskusji wzięli udział: Zastępca Burmistrza Tomasz Łuczkowski, radny Marek 

Sijer, radny Krzysztof Grabski.  

 

Ad. pkt. 5. 

Zamknięcie posiedzenia.  

 

Przewodniczący podziękował za udział i zamknął posiedzenie. 

 

Sesje i komisje są transmitowane on-line na kanale YouTube gminy Opoczno. 

Nagrania dostępne na stronie internetowej www.opoczno.esesja.pl  

 

Godzina rozpoczęcia posiedzenia 12.00, godzina zamknięcia posiedzenia 12.55 

 

 

 

Komisja Rewizyjna w składzie: 

 

1. Kopera Tomasz – przewodniczący                   .……...………………..… 

 

2. …………………. – zastępca przewodniczącego      .…….……………… 

 

3. Baran Paweł – członek                                                 ………………….. 

 

4. Grabski Krzysztof – członek                                       ……………………. 

 

5. Sijer Marek – członek                                         ...………………………… 

 

6. Rurarz Tomasz – członek                                    ..………………………… 

 

7. Zięba Jan – członek                                            ………………….……… 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

B. Kędziora  

Inspektor w Biurze Rady Miejskiej  

http://www.opoczno.esesja.pl/

